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El dijous 15 de febrer vam rebre la convocatòria de reunió del CSS, què es celebrarà el 
pròxim dijous, 22 de febrer. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

L’ordre del dia previst per l’Ajuntament és el següent: 

1. Aprovació i signatura, si escau, de l’acta de la sessió del CSS 14/12/2017. 

 
2. Modificació de la composició del Comitè de Seguretat i Salut 

 

3. Entrega de documentació (Informe resultant de vigilància de la Salut 2017 + Informe 

ILEA amb la sinistralitat del 2017 + Informe de gestió EGARSAT 2017) 

 

4. Informe de la gestió de l’acció preventiva 2017. 

 

5. Proposta de les accions preventives per a l’any 2018. 

 

6. Aprovació i signatura, si escau, del Reglament del CSS. 

 

7. Proposta del PROTOCOL DE PREVENCIÓ I GESTIÓ D’AGRESSIONS ALS/A LES 

PROFESSIONALS DE L’AJUNTAMENT DE BADIA DEL VALLÈS. 

 

8. Varis. 

 

 

REUNIÓ DEL COMITÈ DE SEGURETAT I SALUT 
22 de febrer 2018 



 

SECCIÓ SINDICAL IAC-CATAC.  AJUNTAMENT DE BADIA DEL VALLÈS. 

Punts que la secció sindical IAC-CATAC enviarà a RRHH perquè s’afegeixin  en 

l’ordre del dia de la pròxima reunió del css: 

 

 Resolució dels reiterats problemes climàtics  (AA/CC i Calefacció) de l’edifici “El 

Molí”. Aquesta demanda es remunta a l’any 2012. 

 

 Negociació de l’ampliació de la cobertura sanitària complementaria per casos 

de necessitat d’assistència psicològica. Encara que ens diuen que és un tema de 

negociació, nosaltres considerem que clarament és un tema de salut i s’ha de tractar 

en aquest Comitè. Per una altra banda ens seria del tot impossible tractar aquest tema 

en altre lloc, per les raons que expliquem en el següent apartat del comunicat. 

 

 Informació sobre les mesures correctores aplicades, respecte dels resultats de 

l'avaluació de riscos psicosocials realitzats, en l’any 2015, en el Departament de 

Benestar Social.  

 

 Estat actual de l’avaluació de riscos psicosocials, realitzats en l’àrea 

d’acompanyament.  

 

 Manca d’informació als sindicats respecte a un cas infecció bacteriana 

contagiosa, d’un treballador d’una empresa externa, amb contacte amb personal 

de l’Ajuntament i usuaris/es, en les instal·lacions poliesportives.  

 

 Gestió, dins d'aquest Comitè, de la situació de les tres treballadores amb 

informes de la USL, per incompliment de les mesures que s'anaven a portar a 

terme, segons se'ns va informar en la reunió del 05/10/2017. 

 

 Entrega de la nostra proposta de PROTOCOL DE PREVENCIÓ I GESTIÓ 

D’AGRESSIONS ALS/A LES PROFESSIONALS DE L’AJUNTAMENT DE BADIA 

DEL VALLÈS. Petició d’una sessió extraordinària per consensuar les dues 

propostes. 

 

 Entrega de la informació a les Seccions Sindicals en format digital per tal de 

contribuir a l’estalvi del consistori i per respecte al medi ambient. 

 

 Sol·licitud d’un espai des del qual tot el personal de l’Ajuntament tingui accés a 

la documentació relativa a temes de Salut i Seguretat Laboral, i altres temes que 

puguin ser del seu interès. Aquesta petició ja la vam realitzar a la reunió d’abril de i 

d’octubre de l’any passat.  

 

 

 

 



 

SECCIÓ SINDICAL IAC-CATAC.  AJUNTAMENT DE BADIA DEL VALLÈS. 

 

 

 

1. INSTÀNCIES PRESENTADES DEMANANT REUNIÓ PER NEGOCIAR  

 

o Instància 07/02/2017:  RGE 2017-E-RC-1000 

o Instància 05/04/2017: RGE 2017-E-RC-2889 

o Instància 04/05/2017: RGE 2017-E-RC-3898 

 

Resposta de l’Ajuntament a les tres instàncies (RGS 2017-S-RC-2371) amb data 
de 25/05/2018: “Atenent a la seva petició amb núm. RGE 2017-E-RC-3898 en la qual 
manifesta en la part expositiva “En data 07/02/2017 es va registrar instància sol·licitant 
la constitució de la taula de negociació i la represa del treball que s’estava realitzant. 
Posteriorment el 05/04/2017 novament es registra instància perquè es fitxi data per a 
la constitució de la taula de negociació. Cap de les dues instàncies han estat 
contestades i en la qual sol·licita “es fitxi data per a la constitució de la taula de 
negociació”, em plau informar-li què en breu rebrà convocatòria de reunió a fi de poder 
tractar la seva petició”.  

 
HA PASSAT UN ANY SEGUIM ESPERANT AQUESTA REUNIÓ. Què significa 
"breu" per aquest Ajuntament??? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

L’EXERCICI DE L’ACCIÓ SINDICAL DE LA NOSTRA SECCIÓ 

“UN LLARG CAMÍ, SENSE FINAL” 
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2. INSTÀNCIA SOL·LICITANT REUNIÓ PER NEGOCIAR LA PUJADA DE SALARI DE 

2017 I LA PÈRDUA DE PODER ADQUISITIU DELS ÚLTIMS ANYS.  

 
o  Instància 05/04/2017:  RGE 2017-E-RC-2892 

 
Resposta de l’Ajuntament (RGS 2017-S-RC-1652) amb data de 20/04/2018: 
“Atenent a la seva petició amb núm. De RGE 2017-E-RC en la qual sol·licita reunió 
per negociar la pujada de salari per al 2017 i la pèrdua de poder adquisitiu dels últims 
anys, em plau informar-li què en breu rebrà convocatòria de reunió a fi de poder tractar 
la seva petició”. 
 

 

AQUESTA REUNIÓ MAI ES VA CELEBRAR. Encara ens preguntem la raó per la 
qual contesten, per després incomplir els seus compromisos. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

3. INSTÀNCIA SOL·LICITANT, CONJUNTAMENT AMB L’SFP, REUNIÓ AMB 

L’AJUNTAMENT PER TRACTAR DIFERENTS TEMES D’INTERÈS PER AL 

CONJUNT DELS/DE LES TREBALLADORS/ES. 

 
 

o Instància 17/10/2017:  RGE 2017-E-RC-8975 

 
 
Lamentablement, d’aquesta instància NI TANT SOL HEM REBUT 
CONTESTACIÓ. 
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Aquestes demandes fan referència a un únic tema: LA NEGOCIACIÓ AMB 
L’AJUNTAMENT.  Hi ha un munt de temes més en la mateixa situació, us anirem 
informant perquè en tingueu coneixement.  
 
 
 
 
 
 
Per acabar us deixem l’enllaç a un article del Punt Avui, “PETITS, PERÒ NO TANT”, on 
entrevisten a diversos companys de la IAC, i a la nostra Secretària General, 
l’ASSUMPTA BARBENS.  
 
http://www.elpuntavui.cat/economia/article/-/1333463-petits-pero-no-tant.html 
 

PETITS, PERÒ NO TANT 
 

 Els sindicats no majoritaris estan creixent pel desacord de molts treballadors 
amb la manera com les grans organitzacions han afrontat la crisi i els conflictes 
polítics. 
 

 Les reivindicacions socials i nacionals s’incorporen a les laborals en els nous 
paradigmes de la lluita obrera. 
 

 L’últim trimestre de l’any passat es van batre rècords d’afiliació. 
 
 

 

 
 
 
 
Seguirem informant, 
 
 
Secció Sindical IAC-CATAC. 
Ajuntament de Badia del Vallès. 

PETITS, PERÒ NO TANT 

http://www.elpuntavui.cat/economia/article/-/1333463-petits-pero-no-tant.html

